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Besluitenlijst van het presidium van de gemeenteraad van Steenbergen 

 

Op:  14 oktober 2021 

Aanvang:  19:30 uur 

Locatie:  de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig: Burgemeester R.P. van den Belt (voorzitter) 

 De heren D. van Agtmaal 

   A.J.D. Kouwen 

   J.H.F. Weerdenburg 

   C.A.A.M. Gommeren 

   T.C.J. Huisman 

   S.G.W.M. Heerdink (plv. griffier) 

 

Afwezig: De heren M.H.C.M. Lambers 

   N. Baali 

   M.H.H.I. Remery 

 

01. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet aanwezigen welkom. Hij meld dat dhr. 

Remery zich laat vervangen door dhr. Van Agtmaal en dhr. Lambers zich laat vervangen 

door dhr. Kouwen. Dhr. Baali heeft laten weten afwezig te zijn. 

 

02. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

03. Mededelingen en ingekomen stukken 

Er zijn geen mededelingen op vragen over ingekomen stukken. 

 

04. Vaststelling van de besluitenlijst van 17 juni 2021 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

05. Evaluatie afgelopen vergaderingen 

a. 24 juni 2021; besluitvormende vergadering 

De voorzitter meldt onder de indruk te zijn van de wijze waarop in deze 

vergadering is gesproken over de motie borstonderzoek van D66. Zijn 

complimenten aan de raad. 

b. 8 juli 2021; perspectiefnotavergadering 

Geen opmerkingen. 

c. 6 september 2021; oordeelvormende vergadering 

Geen opmerkingen 

d. 8 september 2021; oordeelvormende vergadering 

De voorzitter merkt op dat er deze vergadering 16 vragen zin gesteld voor het 

vragenuur. Hij beseft zich dat het een belangrijk recht is van de raad, maar vraagt 

de fracties wel nog eens goed na te denken over het gebruik van de dit 

instrument. 

e. 20 september 2021; beeldvormende vergadering 

Dhr. Van Agtmaal merkt op dat in deze vergadering een gastspreker was 
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uitgenodigd uit Breda. Deze sprak over indicatoren die voor Steenbergen niet van 

toepassing zijn. De presentatie sloot daarmee niet aan op de verwachtingen, 

aldus dhr. Van Agtmaal. 

f. 30 september 2021; besluitvormende vergadering 

Dhr. Weerdenburg merkt op dat er in deze vergadering veel storend gesproken 

werd tussen raadsleden die niet het woord hadden. Dhr. Huisman geeft aan 

begrip te hebben voor die opmerking, maar tevens overleg soms nodig te achten 

en een schorsing daarbij niet altijd gewenst is. Ook daarvoor is begrip bij dhr. 

Weerdenburg. Het ging hier echter niet in alle gevallen om kort overleg over een 

onderwerp dat ter sprake was. 

g. 4 oktober 2021; oordeelvormende vergadering 

De voorzitter deelt namens de griffier mede dat voor deze vergadering een bijlage 

niet tijdig was aangeleverd. Het betrof een menselijke fout van technische aard. 

Dhr. Huisman geeft aan tevreden te zijn over het werk van de griffie, maar dat hij 

in dit geval graag per mail geïnformeerd was. 

h. 6 oktober 2021; oordeelvormende vergadering 

De voorzitter leest namens dhr. Baali (voorzitter van de oordeelvormende 

vergadering) een inbreng voor. Dhr. Baali voelde zich als voorzitter in deze 

vergadering soms in een moeilijke positie gebracht. Er werd veel van het 

onderwerp afgeweken en geïnterrumpeerd. Hij heeft de vergadering in goede 

banen proberen te leiden, maar voelde zich daarin niet altijd gesteund door de 

aanwezige (burger-)raadsleden. 

Op verzoek van dhr. Huisman wordt besloten in het inwerkprogramma van de 

raad aandacht te besteden aan het onderwerp ‘doelmatig vergaderen’ 

 

06. Vergaderplanning 2022 

De voorzitter stelt voor de opmerkingen die gemaakt worden over de vergaderplanning 

mee te nemen als reactie en het onderwerp eventueel op 10 december terug te laten 

komen in het presidium. 

Besloten wordt de vergadering van 5 december te verplaatsen naar 6 december, met 7 

december als uitloop. Dit in verband met pakjesavond. 

Dhr. Gommeren informeert of er ook sprake is van een ‘plan B’ in het geval er 

beperkingen worden opgelegd in verband met Corona. De voorzitter geeft aan dat dan 

hetzelfde ‘plan B’ wordt gebruikt als in 2021. Er wordt uitgegaan van een positief scenario 

en waar nodig wordt hierop geanticipeerd. 

Met nachtneming van bovenstaande wijziging wordt de vergaderplanning 2022 

vastgesteld. 

 

07. Aanwijzing griffier 

De heer Gommeren (voorzitter werkgeverscommissie) gaat kort in op het verleden, 

waarbij is gezocht naar een nieuwe raadsgriffier. Hij schetst de recente ontwikkelingen en 

doet verslag van een aantal door de werkgeverscommissie gevoerde gesprekken. Op 

basis hiervan stelt hij voor de huidige plaatsvervangend griffier te benoemen in de functie 

van raadsgriffier en de raad daartoe een raadsbesluit voor te leggen. De overige leden 

van het presidium danken dhr. Gommeren voor de toelichting en kunnen instemmen 

met het doen van een voorstel aan de raad. 

Dhr. Huisman informeert naar de invulling van de functie van raadsadviseur/plv. griffier, 

die dan vrijvalt. Dhr. Gommeren laat hierop weten dat er een vacature is uitgezet met een 

reactietermijn tot 27 oktober. Dhr. Huisman merkt daarbij op dat hij graag vooraf op de 

hoogte was gehouden en eventueel de werkgeverscommissie van input had voorzien. 

Dhr. Gommeren zegt namens de werkgeverscommissie toe in het vervolg eerst langs de 
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fracties te gaan als een dergelijke vacature moet worden ingevuld. 

Besloten wordt een benoemingsvoorstel voor te leggen als hamerstuk aan de raad in de 

besluitvormende vergadering van 21 oktober 2021. 

 

08. Rondvraag 

Dhr. Huisman informeert waarom het BOT-overleg in deze vergadering niet is 

geëvalueerd. Hij vraagt zich af waarom burgerraadsleden hiertoe geen toegang hebben 

en pleit er al sinds 2018 voor die mogelijkheid wel te geven. Hij zal niet meer op dit 

overleg verschijnen, totdat daarbij alle fracties aanwezig zijn. 

Dhr. Kouwen merkt op dat inderdaad vaak alleen de coalitie aanwezig is. Dat vindt hij 

jammer. Wat hem betreft zijn burgerraadsleden welkom, maar dan moet dat wel aan de 

voorkant worden geregeld. Ook dhr. Waardenburg ziet het niet toelaten van 

burgerraadsleden niet als een goede reden om weg te blijven. Hij sluit zich aan bij de 

opmerking dat hierover vooraf nieuwe afspraken moeten worden gemaakt en pleit 

ervoor dit met een nieuwe raad opnieuw te bespreken. 

 

Dhr. Huisman informeert naar (de afspraken rondom) de beschikbare ruimtes voor de 

fracties in het gemeentehuis. Hij merkt dat het te druk wordt, waardoor soms fracties 

moeten overleggen op kamers waar mensen werken en andersom. Hij vraagt zich af wat 

er voor de raad beschikbaar is. Dhr. Weerdenburg en dhr. Gommeren sluiten zich hierbij 

aan. Ook ergeren zij zich aan het gegeven dat er gegeten wordt in de fractiekamer. 

De burgemeester zegt toe hierover in november in gesprek te gaan en in het presidium 

van december hierover terug te koppelen. 

 

09. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20:30 uur 

 

Aldus besloten in de vergadering van het presidium van 16 december 2021 

 

Griffier De voorzitter  

 

 

 

 

R.A.J. Defilet, MA  R.P. van den Belt, MBA 

 

 


